



### 香港紅十字會派發防疫套裝

香港紅十字會透過本校向學生派發防疫套裝 200 份，希望為學生提供對抗疫症的資訊。防疫套裝包括：成人口罩 28 個、學童口罩 28 個、便攜式搓手液 4 支、家用漂白水 1 支、家用洗手液 1 支，連同紅十字會出版的健康資訊 1 份及心理支援資訊 1 份。

各位同學或家長由明天起，即 2020 年 5 月 6 日（星期三），可於早上九時至下午四時於學校大門口索取防疫套裝。由於數量有限，故防疫套裝先到先得。各位同學需穿着整齊校服及出示學生證，於學校大門口登記後，便可領取防疫套裝一份。家長也可代領，惟須出示學生的手冊或學生證，以資識別。

學校的網頁會每天更新一次，提供防疫套裝剩餘的數量。

### Distribution of infection control kits by Hong Kong Red Cross

In order to provide students with information to fight the epidemic, the Hong Kong Red Cross is going to distribute 200 infection control kits to students through our school. Each infection control kit includes 28 adult surgical masks, 28 teenager surgical masks, 4 handy hand rubs, 1 household bleach, 1 household hand sanitizer, and 1 leaflet about prevention of COVID-19 and 1 leaflet about psychological health published by the Red Cross.

Students or parents will be able to obtain infection control kits at the school gate from 9 a.m. to 4 p.m. starting from tomorrow, May 6 2020 (Wednesday). Due to the limited amount of infection control kits, they are available on a first-come-first-served basis. Students need to wear proper school uniforms and present their student identity card. After registering at the school gate, they can obtain one infection control kit. Parents can also obtain it on behalf of their children by presenting student's handbook or student identity card for identification.

Our school website will be updated every day to provide the available amount of infection control kits.